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Odpowiadając na interpelację Pana Radnego z 5 grudnia br. w sprawie zamontowania 

słupków odgradzających na chodniku przy ul. Marulewskiej, na wysokości apteki i sklepu 

„Żabka”, informuję, iż Miasto jest w trakcie opracowywania dokumentacji dotyczącej 

przebudowy chodnika. Wskazana przez Pana kwestia jest także w zakresie wspomnianego 

opracowania. 

Dodatkowo, sprawa została zgłoszona Policji i Straży Miejskiej z prośbą                               

o przeprowadzanie w tym miejscu kontroli pod kątem bezpieczeństwa pieszych. Nadmieniam 

jednak, że szerokość chodnika zlokalizowanego w pasie drogowym wynosi  ok. 4 m., 

pozostała jego część zlokalizowana jest na terenie prywatnym.    

 

 

 

                Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

Zastępca Prezydenta Miasta 

 

Ewa Witkowska 
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